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Uppföljning av hastigheter på 30-sträckor 
 
Under våren har flera synpunkter på vårt körsätt kommit in från boenden i områden 
med hastighetsbegränsning 30 km/h. Det har främst varit boenden i Bärby Hage och 
Bergsbrunna som hört av sig. Vi har då gått ut med allmänna påminnelser om 30 km-
områden via våra info-skärmar. 
 
Trots detta så upplevs problemen med fortkörande bussar på Flygargatan/Flottiljgatan i 
Bärby Hage (linje 8), fortfarande som mycket stora. De boende är främst oroliga för 
säkerheten för barnen som rör sig i området, men också för den övergripande 
trafiksäkerheten och miljön i området. De har också diskuterat sin oro både med vår 
beställare (UL), med polisen och med kommunen. 
 
Det finns inget försvar för att inte hålla hastighetsbegränsningarna.  
Både vi och UL har i det nya realtidssystemet nyligen fått möjlighet att följa upp 
bussarnas hastighet och vi har vid en övergripande kontroll sett att GUB:s bussar, vid 
flera tillfällen per dygn, faktiskt har en hastighet över 30 km/h i nämnda områden. Detta 
är inte acceptabelt vare sig för vår beställare eller för oss, vilket gör att åtgärd krävs.  
 
Vi på GUB kommer därför nu att följa upp hastigheterna mer detaljerat via statistiken i 
systemet, notera och ta kontakt med de förare som vi ser har kört över 30 km/h på de 
aktuella sträckorna.  
På så sätt hoppas vi att vi tillsammans ska kunna komma till rätta med problemet 
internt, innan de boende eventuellt påkallar hastighetskontroller från polisen.   
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